
1 

 

DPr-BRM-II.0012.17.2.2025 

Protokół Nr 11/II/2025 

posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 12 lutego 2025 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  5 radnych 

obecnych   -  5 radnych 

nieobecnych   -  0 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz - Zelt. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 10/I/2025 z dnia 15 stycznia 2025 r. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łodzi za 

okres od 6 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łodzi na 2025 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Pogotowiu Opiekuńczemu Nr 2 w Łodzi – druk nr 21/2025. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt powitała radnych, zaproszonych gości 

i po stwierdzeniu quorum (na podstawie listy obecności) otworzyła posiedzenie Komisji. 
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Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia. 

Poinformowała, że do komisji skierowano projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia i nadania statutu dla jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług Wspólnych 

- druk nr 35/2025 i proponuje wprowadzić go do porządku w punkcie 5a. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła porządek przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 10/I/2025 z dnia 15 stycznia 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poinformowała, że protokół został 

przesłany drogą elektroniczną. Zapytała, czy radni zgłaszają uwagi do jego zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja przyjęła protokół nr 10/I/2025 z dnia 15 stycznia 2025 r. przez aklamację 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej  

w Łodzi za okres od 6 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że sprawozdanie zostało udostępnione 

w aktówce.  

Zapytała, czy radni zgłaszają uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Łodzi za okres od 6 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Łodzi za okres od 6 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 
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Ad pkt 4. Przyjęcie planu pracy Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łodzi na 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że propozycja zagadnień do planu pracy 

została udostępniona w aktówce. 

Zapytała, czy radni zgłaszają inne propozycje zagadnień, uwagi? 

 

Propozycji i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej w Łodzi na 2025 r. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła planu pracy Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Łodzi na 

2025 r. 

 

Ad pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Pogotowiu Opiekuńczemu Nr 2 w Łodzi – druk nr 21/2025. 

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski 

przedstawił projekt uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Radny p. Tomasz Kacprzak: „czy my przenosimy tę placówkę? Czy ona będzie miała 

dwie lokalizacje?” 

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: 

„przenosimy.” 

Radny p. Tomasz Kacprzak: „a co będzie na ul. Pawilońskiej?” 

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: 

„tego nie wiem, postaramy się zabezpieczyć budynek i przekazać miastu.” 

Radny p. Tomasz Kacprzak: „a Aleksandrowska 123 to chyba też nie jest idealna 

lokalizacja jeśli chodzi o stan tego budynku?  

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: 

„ten budynek jest w całkiem dobrym stanie, przeszedł remonty, pod koniec roku został 

zrobiony remont związany z wymaganiami Straży Pożarnej. Trzeba było zeszlifować 

wszystkie parkiety i polakierować lakierem z certyfikatem.” 
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Radny p. Tomasz Kacprzak: „czyli żeby zmienić siedzibę wystarczy …” 

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: 

„otrzymać zgodę Wojewody.” 

Radna p. Elżbieta Żuraw: „są ograniczenia jeżeli chodzi o liczbę przyjmowanych dzieci 

do pogotowia opiekuńczego i rozumiem, że my dzisiaj przekraczamy te limity …” 

p.o. Dyrektora Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski: 

„wielokrotnie przekraczamy te limity. Mamy cztery pogotowia funkcjonujące czyli 4 x 14. 

Ustawa i interpretacja Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego jest taka, że do limitu liczą się 

dzieci umieszczone interwencyjnie. Przytłaczająca większość jest umieszczona na tzw. 

tymczasówkach czyli sąd wydaje postanowienie na czas trwania postępowania. I te dzieci 

nie liczą się do limitu.” 

 

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu Nr 2 

w Łodzi – druk nr 21/2025. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie nadania statutu Pogotowiu Opiekuńczemu Nr 2 w Łodzi – druk nr 21/2025. 

 

Ad pkt 5a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia i nadania statutu dla jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług 

Wspólnych - druk nr 35/2025. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych p. Agata Król przedstawiła projekt uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu dla jednostki budżetowej  

o nazwie Centrum Usług Wspólnych - druk nr 35/2025. 
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Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia i nadania statutu dla jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług 

Wspólnych - druk nr 35/2025. 

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w obradach i zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 

Protokół sporządziła                                               Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska                 Ewa Bujnowicz - Zelt   

 

 Sekretarz Komisji                         Przewodnicząca Komisji 


